

聖士提反書院附屬小學

# St Stephen's College Preparatory School

To: G6 Parents

From: Dr Agnes Wai, Principal

Date: 7<sup>th</sup> April 2020

### **Collection of Secondary One Choice of Schools Form**

The Education Bureau has announced that classes will be suspended until further notice in view of the latest developments of the Covid-19 pandemic. For health reasons and to practise social distancing, the School will be distributing the Secondary One Choice of Schools Form and other related documents to parents in smaller groups. The designated time slot is determined by your child's class and class number. The details are as follows:

Class	Date	Class No.	Time	Venue
6A	27 <sup>th</sup> April 2020 (Monday)	(1-10)	11:00 am – 12:00 noon	6A Classroom
		(11-20)	12:00 noon – 1:00 pm	
		(21-32)	2:00 pm – 3:00 pm	
6B	28 <sup>th</sup> April 2020 (Tuesday)	(1-10)	11:00 am – 12:00 noon	6B Classroom
		(11-20)	12:00 noon – 1:00 pm	
		(21-32)	2:00 pm – 3:00 pm	
6C	29 <sup>th</sup> April 2020 (Wednesday)	(1-10)	11:00 am – 12:00 noon	6C Classroom
		(11-20)	12:00 noon – 1:00 pm	
		(21-30)	2:00 pm – 3:00 pm	

#### Notes:

- 1. Parents may complete and return the Secondary One Choice of Schools Form on the same day, or submit the Form to the General Office in person by 8<sup>th</sup> May 2020 (Friday).
- 2. If parents are unable to collect the Secondary One Choice of Schools Form at the designated time slot, please contact Ms Katie Wong at <a href="mailto:katiewong@sscps.edu.hk">katiewong@sscps.edu.hk</a> so that alternative arrangements can be made.



# St Stephen's College Preparatory School

## 領取中一派位選擇學校表格

因應新型冠狀病毒的最新疫情,教育局公布全港學校會進一步延長停課至另行通知。 為盡量減少社交接觸及安全起見,本校將安排家長依照學生所就讀之班別及學號,分時段 前往學校領取「中一派位選擇學校表格」及相關文件。有關安排如下:

班別	日期	學號	時段	地點
6A	4月27日 (星期一)	(1-10)	11:00 am – 12:00 noon	
		(11-20)	12:00 noon – 1:00 pm	6A 課室
		(21-32)	2:00 pm – 3:00 pm	
	4月28日 (星期二)	(1-10)	11:00 am – 12:00 noon	
6B		(11-20)	12:00 noon – 1:00 pm	6B 課室
		(21-32)	2:00 pm – 3:00 pm	
	4月29日 (星期三)	(1-10)	11:00 am – 12:00 noon	
6C		(11-20)	12:00 noon – 1:00 pm	6C 課室
		(21-30)	2:00  pm - 3:00  pm	

#### 備註:

- 1. 家長可於當日即時填寫及交回「中一派位選擇學校表格」,亦可於 5 月 8 日 (星期五) 或之前親身交回校務處。
- 2. 如家長無法於所安排之時段內到校領取「中一派位選擇學校表格」, 請透過電郵 <u>katiewong@sscps.edu.hk</u> 聯絡黃嘉儀主任以另作安排。

以上通告 六年級家長

> 校長 衛燕華博士

二〇二〇年四月七日